
Nyt fra bestyrelsen juni 2025  

(referat af bestyrelsesmøder afholdt online) 

 

Vi fik afholdt et super stævne i påsken med  efterfølgende fælles pizzaaften for alle hjælpere. 
Det var en fornøjelse at se hjælperlisten blive fyldt og stævnet forløb lige så godt, som det 
plejer (med en enkelt udfordring med mikrofonerne, som nu er løst). 

 

Vi har fået ændret vores aftale med Burgaard-Berger. Vi har aftalt, at vi ikke hæfter for aflyste 
stævner, hvis det skyldes udefrakommende ting, eks. virus eller andre ting, som klubben ikke 
er herre over. Igen tak til Henrik og Gitte for et godt samarbejde.  

 

Vi har tidligere besluttet at vi støtter hold, der stiller op til mesterskaber. Vi gør det på den 
måde, at hvis alle er medlemmer af klubben, betaler vi indskuddet. Ellers tilbyder vi de, der 
ikke er medlem gratis stævnemedlemsskab under mesterskabet. Da indskuddene bliver 
dyrere og dyrere, har vi besluttet at sætte et loft på vores del af indskuddene – således at vi 
max støtter med 1.000 kr. pr. hold.  

Bestyrelsen er forsat i overvejelser om medlemskontingent, men vi ser på nuværende 
tidspunkt ikke, at der er grund til at ændre det.  

Vi ser nu frem til vores interne stævne og håber, at mange vil deltage. Det plejer at være super 
hyggeligt. Vi har også klasser uden krav om stævnetøj m.v., så det er en god mulighed for, at 
alle kan være med – også selvom man ikke er vant til at starte stævner.  

I er som altid velkomne til at rette henvendelse til bestyrelsen med forslag og spørgsmål.  

 

 


